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Z A P I S N I K 

 
13. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem obdobju 2022 - 2026, ki je bila v 

četrtek, 21. novembra 2024, 
ob 16.30 uri, v sejni sobi PZS, Ob železnici 30 a, Ljubljana. 

 
 

PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki: Martin Šolar, Roman Ponebšek in  Jožef Bobovnik. 
Voljeni člani UO: Niko Bertoncelj, Milena Brešan, Igor Oprešnik, Bojan Rotovnik in Jakob Zupanc. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Rudolf Ervin Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele krajine), 
Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), Marjana Brezovšek (MDO PD Podravja), Jože Prah (MDO PD 
Zasavja), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Marija Kuhar (MDO PD Primorske), Valentin Rezar (MDO PD 
Gorenjske), Dušan Plesničar (MDO PD Posočja), Marjan Kobav (MDO PD Kamniško Bistriškega 
območja), Ernest Gradišar (MDO PD Ljubljane), Andreja Senica (MDO PD Koroške) in Damjan Debevec 
(MDO PD Notranjske). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Ivan Resnik (Gospodarska komisija), 
Uroš Zagoričnik (Komisija za planinske poti), Ana Skledar (Mladinska komisija) 
Nadzorni odbor PZS: Franc Ekar (predsednik Nadzornega odbora PZS) in Valerija Vidmar (članica 
Nadzornega odbora PZS). 
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Špela Mali (poslovna sekretarka 
PZS), Saša Sitar (strokovna sodelavka v računovodstvu PZS) in Manca Ogrin (predstavnica PZS za 
odnose z javnostmi). 
Drugi vabljeni: Irena Pečavar Čarman (članica Odbora za članstvo). 
Opravičeno odsotni: Aleš Drekonja (voljeni član), Aldo Zubin (voljeni član),  Aleš Pirc (Komisija 
za športno plezanje), Tone Jesenko (vodja Odbora za članstvo). 
 
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan in predstavil predlagan dnevni 
red. Prisotnih je bilo 21 članov z glasovalno pravico, to je 87,5%.  
K razpravi pod 14. točko sta se najavili Marija Kuhar in Marjana Brezovšek. 
 
SKLEP 1/21-11-2024: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 13. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 12. seje UO PZS  
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  
3. Predlog prejemnikov najvišjih priznanj PZS  
4. Članarina PZS 2025 
5. Članski popusti v planinskih kočah  
6. Izhodišča PZS glede plačljivega reševanja v gorah  
7. Priprava sprememb Statut PZS  
8. Pravilnik za zagotovitev pravice do odklopa v strokovni službi PZS  
9. Izhodišča za podrobni finančni načrt PZS 2025  
10. Vloge društev za članstvo v PZS  
11. Spremembe v Katastru planinskih poti  
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12. Informacija o delovanju komisij PZS  
13. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
14. Razno  

 
Ad. 1. Potrditev zapisnika 12. seje UO PZS 
Damjan Omerzu je povedal, da na zapisnik nismo prejeli pripomb. Razprave ni bilo. 
 
SKLEP 2/21-11-2024: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 12. seje upravnega odbora, z dne 
3.10.2024. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 
Damjan Omerzu je predstavil aktivnosti od pretekle seje: 

• Alpinistična odprava Lalung – širok medijski odziv na uspešno žensko alpinistično 
odpravo 

• Del Mladinske reprezentance TTS je bil turnosmučarskem taboru olimpijske 
solidarnosti v Čilu. Potekajo intenzivne priprave na novo sezono. 

• Izveden poziv za oddajo predlogov za tehnične delovne akcije na planinskih poteh v 
letu 2025. 

• Udeležba na srečanju mladinskih planinskih organizacij v Würzburgu, Nemčija. 
• Udeležba ekip na Balkanskem orientacijskem tekmovanju. Slovenci dvakratni 

balkanski prvaki v planinski orientaciji 
• Zbor mladinskih odsekov 2024 
• Regijsko tekmovanje Mladina in gore 2024/2025 
• Udeležba na skupščini UIAA na Malti 
• Zaključek ŠP sezone reprezentance 
• Športnoplezalna priznanja OKS-ZŠZ za dosežke v letu 2023 
• Preventivna promocijska akcija ob nastopu jesenke planinske sezone - Varen in barvit 

jesenski obisk gora 
• Festival Brati gore 2024, povabilo za prijavo dogodkov 
• Nov prometni režim v dolini Vrata z zapornicami, izveden dodaten sestanek na Občini 

Kranjska Gora na podlagi stališč UO PZS 
• 60. srečanje planincev treh dežel v Furlaniji - Julijski krajini 
• Dogodek ob 100-letnici prvega zavarovanega območja (TNP) 
• Izšla knjiga Iskrì se beseda.  

 
 
 
Ad. 3. Predlog prejemnikov najvišjih priznanj PZS  

Irena Pečavar Čarman je povedala, da je v dogovorjenem roku prišlo 33 predlogov za najvišja 
priznanja PZS. Od tega 20 za spominsko plaketo ter 13 za svečano listino. Odbor za članstvo je na 
svoji 9. seji 24.10.2024, na predlog pododbora za priznanja, potrdil vse predloge za spominske 
plakete, medtem ko je dva predloga za svečano listino zavrnil. Razlog za zavrnitev predloga za Franca 
Somraka je bil, da ni imel mnenja MDO-ja, saj predlog MDO-ju ni bil predan do dogovorjenega roka 
(isto se je zgodilo že leta 2019). Predlog za Albina Žnidarčiča pa je bil zavrnjen, ker je imel slabo 
mnenje MDO-ja (isto leta 2019). Igor Oprešnik je povedal, da se s temi predlogi strinja, je pa podal 
predlog, da se pravilnik za priznanja posodobi – naj se 65 let za spominsko plaketo črta in naj bo prva 
za 70 let. Irena Pečavar Čarman je povedala, da so se na odboru o tem že pogovarjali in da je 
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posodobitev pravilnika načrtovana za naslednje leto. Jože Rovan je dodal, da je podobna stvar pri 
veteranih alpinistih in da bo tudi tam potrebno spremeniti pravilnik. Za konec je Irena Pečavar 
Čarman povabila vse prisotne, da se 7.12.2024 udeležijo podelitve najvišjih priznanj PZS v Novem 
Mestu. 

 
SKLEP 3/21-11-2024: Upravni odbor PZS na predlog Odbora za članstvo potrjuje prejemnike 
spominskih plaket PZS za leto 2024. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 4/21-11-2024: Upravni odbor PZS na predlog Odbora za članstvo potrjuje prejemnike 
Svečane listine PZS za leto 2024. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 4. Članarina PZS 2025  

Odbor za članstvo PZS je obravnaval predlog članarine PZS za leto 2025. Predlaga ohranitev višine 
članarine, saj so le-to dvignili že lani, pa tudi inflacija se je precej umirila. Jože Rovan je podal mnenje, 
da je to problematično, saj ima PZS v primerjavi z drugimi športnimi organizacijami nizko članarino, 
hkrati pa se potrebe zlasti v strokovni službi večajo – premalo zaposlenih, naloge se kopičijo. Meni, da 
bodo morali članarino v letu 2026 zopet povišati.  
Bojan Rotovnik je predstavil idejo, da bi se lahko del članarine namenil za digitalizacijo. S tem bi 
pridobili sistemske finance, ki bi jih namenili za razvoj digitalizacije, posledično pa za to področje ne 
bi bili več odvisni od razpisov. Dal je pobudo, da odbor za članstvo o tem razpravlja na naslednji seji 
ter da se čim prej začne pripravljati vse potrebno, da bi ta sistem lahko prišel v uporabo s prodajo 
članarine za leto 2026. 
Damjan Omerzu je predstavil še dodatno novost v letu 2025 in sicer uvedbo e-izkaznice, ki jo bodo vsi 
člani prejeli na elektronske naslove. Na e-izkaznici bodo vsi podatki kot na klasični izkaznici, bo pa 
dodana tudi QR koda, s katero bo preko aplikacije mogoče preverjati avtentičnost le-te. S tem bo 
rešen problem čakanja novih članov na fizično kartico, ki jo dobijo po pošti. Prav tako pa je vedno več 
ljudi, ki se odločijo za plačilo članarine preko spleta (letos kar 10.000), tako da bo s tem odpravljeno 
tudi čakanje na novo znamkico. Uvedbo e-izkaznice je s spremembo Pravilnika o članstvu sprejel UO 
PZS novembra 2023. Klasična izkaznica bo do nadaljnjega še vedno ostala v veljavi in se bo še naprej 
izdajala vsem članom. V drugi fazi je načrtovano, da se bo glede na željo posameznika izdala ali fizična 
ali pa samo e-izkaznica, v tretji fazi pa bi prešli le na izdajo e-izkaznic. 
Damjan Omerzu je povedal še, da bo od drugih tehničnih sprememb članarine, uvedeno še 
poenotenje postopka in višine doplačila glede nadgradnje članarine med letom (npr. sprememba iz B 
v A sredi leta). To je bilo do sedaj omogočeno samo prek društev, zdaj pa bo nadgradnjo mogoče 
urediti tudi preko spletne strani.  
Razprava: Marjan Kobav je bil mnenja, da če se bo članarina še povišala, bo še manj članov, ki bodo 
kupili članarino A, saj je že sama po sebi draga. Jože Rovan je odgovoril, da število prodanih članarin 
A raste in so ljudje zadovoljni s sistemom zavarovanja. Ljudje se tudi selijo iz Avstrijske zveze k nam. V 
razpravi je sodelovala tudi Marija Kuhar, ki je menila, da PZS ne sme vztrajati pri nizki članarini samo 
zato, ker jo nekaj ljudi plačuje le zaradi pripadnosti planinski organizaciji, pač pa bi se morali 
osredotočiti na pridobivanje novih članov, ki hodijo v hribe a še ne plačujejo članarine.  
Valerija Vidmar je podala mnenje, da bi v primeru digitalizacije morali razmišljati tudi o prihrankih, ki 
bi jih organizaciji le ta prinesla. Jože Rovan je odgovoril, da je digitalizacija nujna, saj bi v nasprotnem 
primeru morali zaposliti več ljudi.  
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SKLEP 5/21-11-2024: Upravni odbor PZS v skladu s točko 3) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 
na predlog Odbora za članstvo potrjuje zneske priporočene članarine za leto 2025, z vključenim 
dodatkom iz 13. člena Pravilnika o članstvu posameznikov, v višini  
A 68,00 €, A/d 61,80 €,  
B 32,00 €, B/d 25,80 €,  
B1 24,00 €,  
S+Š 21,00 €, S+Š/d 17,00 €,  
P+O 9,00 €, P+O/d 7,20 €,  
IN 9,00 €, IN/d 7,20 € in  
B člani društev v tujini 18,05 €. 
Višina članarine za individualne člane z veljavno evropsko izkaznico invalidov (oznaka /i) znaša 
enako, kot znaša višina družinske članarine. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 5. Članski popusti v planinskih kočah  
Ivan Resnik je povedal, da cene v kočah naslednje leto ostajajo enake kot letos, so pa stroški 
vzdrževanja zelo narasli (mojstri imajo višje postavke). Upravni odbor je v letu 2023 dal soglasje k 
sklepu Zbora gospodarjev (trenutno veljavni popusti): 

- enotno za I. in II. kategorijo: družinske sobe 20%, sobe do 6 ležišč 30 %, skupna ležišča 40 %, 
mladi 7-26 let 50 % v sobah 3-6 ležišč in na skupnih ležiščih.   

- v kočah III. kategorije velja enotni popust 40 %, razen za člane 7-26 let, za katere velja popust 
50 %. 

Na Zboru gospodarjev, 6. 11. 2024, je bila sprejeta sprememba članskih popustov v planinskih kočah 
in sicer: za mlade od 7 do vključno 17 let popust 40 % v sobah s 3-6 ležišč in popust 50 % v sobah s 
skupnimi ležišči (7 in več ležišč). Želeli so uvesti popuste do 27 leta, a je nastal tehničen problem, saj 
je potrebno plačilo turistične takse po 18. letu starosti. Zato so se odločili, da bodo popusti veljali za 
mladoletne otroke. Jože Rovan je pripomnil, da bi bilo potrebno 7 – 17 let spremeniti, saj je lahko 
narobe interpretirano. Predlagal je, da se v sklep zapiše, da imajo ta popust mladi člani do pod 18. 
leta. S tem so se strinjali tudi ostali člani upravnega odbora. Damjan Omerzu je pojasnil še, da imajo 
otroci do 7 leta v spremstvu staršev nočitve brezplačne, zato je meja za na novo določen popust 7 let. 
Bojan Rotovnik je ta sklep pohvalil in dodal, da smo s tem naredili en korak naprej.  
Razprava: Manja Rajh je postavila vprašanje gospodarski komisiji: eno izmed društev Savinjskega 
MDO-ja je želelo prenočiti v Prešernovi koči pod Stolom, kjer pa oskrbniki niso želeli upoštevati 
popustov določenih s strani Planinske zveze Slovenije. Zanimalo jo je, kdaj bodo društva za 
neupoštevanje pravil in določil doletele sankcije. Isto izkušnjo je izpostavil tudi Dušan Plesničar z 
enim izmed društev iz MDO PD Posočja. Valentin Rezar se je strinjal, da če se nekaj dogovorimo na 
PZS, bi moralo to veljati in dal pobudo, naj društva te probleme naslovijo direktno na matična društva 
ter na gospodarsko komisijo. Menil je, da je potrebno dobiti mnenje tako oškodovanca kot tudi 
društva, saj sta vedno dve plati zgodbe. Martin Šolar je dodal, da bi bilo potrebno v najemni pogodbi 
zapisati vsa določila, saj se jih morajo v tem primeru najemniki držati. Marija Kuhar je povedala, da je 
problematika koč vedno večja in dala pobudo, da naj bo na posvetih za društva obvezna tema 
razprave problematika koč, kjer naj vsako društvo pove svoje težave ter pričakovanja od PZS. 
Povedala je tudi, da bi se morali potruditi in dobiti sistemska sredstva za vzdrževanje koč, na kar je 
Jože Rovan odgovoril, da se strinja in da delajo v smeri priprave strategije za pomoč le tem. Marijo 
Kuhar je zanimalo tudi, kakšne so prednosti statusa naziva planinska koča. Menila je, da bi lahko 
kočam, ki ne upoštevajo določil PZS, za kazen odvzeli ta status. Predlagala je tudi, da se pripravi 
okrogla miza z udeleženci, ki imajo skupne točke s problematiko. Valentin Rezar se je z idejo strinjal, 
saj je mnenja, da imajo ljudje, ki se ne spoznajo na delo v planinstvu o trenutni situaciji s kočami 
napačno mnenje predvsem zaradi medijev, ki vse informacije potencirajo. Povedal je, da se koče ne 
bodo prodajale, bodo pa zaprte, ker ne bo kadra. Menil je, da je potrebno najti strategijo, s katero bi 
spodbudili ljudi, da pridejo delat v koče. Niko Bertoncelj  je predlagal, da se k ceniku nočitev napiše e-
naslov, kamor lahko ljudje prijavijo odstopanja od le tega. Povedal je tudi, da je od veliko oskrbnikov 
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slišal, da društva najemnikom postavljajo nemogoče pogoje in je mnenja, da bo glede tega treba 
nekaj narediti. Jože Rovan je odgovoril, da ima gospodarska komisija napotke, kako v takih primerih 
ravnati, zato naj se vse težave v pisni obliki pošljejo gospodarski komisiji, ki bo le-te obravnavala in 
poskusila najti rešitev. Franc Ekar je izpostavil še problem s hipotekami na planinskih kočah. 
 
SKLEP 6/21-11-2024: Upravni odbor PZS daje soglasje spremembi članskega popusta za mlade v 
planinskih kočah, ki ga je 6. 11. 2024 sprejel Zbor gospodarjev: za mlade člane do pod 18. leta 
popust 40 % v sobah s 3-6 ležišč in popust 50 % v sobah s skupnimi ležišči (7 in več ležišč).   
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 6. Izhodišča PZS glede plačljivega reševanja v gorah 
Uprava za zaščito in reševanje, Ministrstvo za obrambo in Ministrstvo za notranje zadeve, so 
napovedale spremembe na področju plačljivosti reševanja v gorah. Daman Omerzu je povedal, da ker 
gre za kompleksno vprašanje, tako z vidika same umestitve v zakonodajo, kot z vidika možnih 
posledic na planinstvo v Sloveniji, se mora PZS jasno opredeliti in uskladiti izhodišča, ki naj jih v 
nadaljevanju zastopa, saj bo v nadaljevanju postopka potrebno vsa stališča še bolj podrobno 
razjasniti. Jože Rovan je predstavil predlog izhodišč, ki jih je za obravnavo pripravilo Predsedstvo PZS: 

1. Ohranjanje brezplačnosti gorskega reševanja kot dela osnovnega zdravstvenega zavarovanja 
za prebivalce Slovenije 

2. Povečan obisk gora in potreba po prilagojenem sistemu gorskega reševanja 
3. Razmerje med brezplačnim reševanjem in pozitivnimi učinki gorskega turizma 
4. Podpora odgovornemu obiskovanju gora in preventivi  
5. Ukrepi zoper malomarnost in zlorabe gorskega reševanja. 
6. Vključenost Planinske zveze Slovenije pri oblikovanju rešitev 

Razprava: Niko Bertoncelj je podal mnenje, da ne bi bilo prav, da tisti, ki varno hodijo v gore in se jim 
pripeti nesreča, plačajo reševanje na račun malomarnih posameznikov. Bojan Rotovnik je povedal, da 
se ta zgodba vleče že 10 let. Problem je, ker je zakon o reševanju nerodno zapisan, in je vsaka prijava 
gorske policije na sodišču izpodbita. Potrebna bi bila sprememba zapisa tega člena. Menil je, da se 
gibljemo v pravo smer, saj so se začeli uvajati prekrški za manjše kršitve. Podprl je dejstvo, da se te 
zadeve čim prej uredijo. Marjan Kobav je na to dodal, da to ni stvar Planinske zveze Slovenije, ampak 
bi se moral spremeniti zakon tako, kot je to npr. urejeno v Italiji. Martin Šolar je povedal, da vodstvo 
GRZS poudarja problem reševanja tujcev, saj so udeleženi v več kot 50% intervencij. Povedal je tudi, 
da je bila že pred nekaj časa na ministrstvu za obrambo imenovana delovna skupina, ki naj bi ta zakon 
uredila, a se  do zdaj ni nič spremenilo. Na mnenje Marjana Kobava je odgovoril, da to je stvar PZS, 
saj ima Zveza svoja stališča in želi pri tem sodelovati. Povedal je, da bo predsedstvo PZS veselo 
podpore Upravnega odbora, bo pa na posvetu Gore in varnost to tudi ena izmed tematik. 
 
SKLEP 7/21-11-2024: Upravni odbor PZS potrjuje Izhodišča Planinske zveze Slovenije glede 
plačljivega reševanja v Sloveniji. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 7. Priprava sprememb Statut PZS  
Statut Planinske zveze Slovenije je temeljni akt organizacije. Temeljita prenova je bila sprejeta leta 
2012. Od takrat se je v manjšem delu dopolnil in spremenil leta 2016, 2018 in 2020. Predsedstvo PZS 
je zbralo pobude in ideje, ki so se v zadnjem obdobju zaznale in jih zbralo v nabor vsebinskih izhodišč 
za spremembo Statuta. Upravni odbor PZS je na svoji 10. seji 14. 3. 2024 na podlagi 71. člena Statuta 
PZS začel postopek spremembe Statuta PZS s potrditvijo vsebinskih izhodišč in imenoval delovno 
skupino v sestavi: Jožef Bobovnik (PD Fram, vodja), Roman Ponebšek (PD Litija), Borut Vukovič (PD 
Pohodnik Novo Mesto), Zdenka Pešec (PD Laško). 24. 5. 2024 so bila vsa planinska društva in klubi, 
člani PZS in vse komisije PZS pozivani, da podajo morebitne predloge za spremembe Statuta PZS. Rok 
za zbiranje predlogov za spremembe Statuta je bil do 20. 6. 2024. 
Predloge za spremembo statuta PZS so podali: 
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- v imenu MDO Gorenjske Jože Stanonik, 
- v imenu Volilne komisije Anton Murgelj, 
- Nadzorni odbor PZS, 
- Danilo Škerbinek, 
- APD Kozjak Maribor, 
- Predsedstvo PZS, 
- V imenu Planinske založbe Vladimir Habjan 
Delovna skupina se je sestala štirikrat in se dodatno usklajevala po elektronski pošti. Osnutek 
sprememb Statuta je obravnavalo tudi predsedstvo PZS na svojih sejah 29. 10. 2024  in 12. 11. 2024.  
Jožef Bobovnik je povedal, da so temeljito razpravljali o vseh poslanih predlogih, vendar so bili 
nekateri preveč splošni, da bi jih lahko dodali na seznam sprememb. Pojasnil je, da ima obstoječi 
Statut 73 členov, predlagane spremembe pa se nanašajo kar na 34 členov. Povedal je tudi ,da se 
postavlja dilema, ali naj grejo na seji Upravnega odbora od člena do člena in se vsak član opredeli do 
stališča delovne skupine, ali pa naj odprejo splošno razpravo in bo vsak povedal pri katerih predlogih 
pripravljenih s strani delovne skupine imajo pripombe. 
Razprava: Manja Rajh je pohvalila delovno skupino, ker vztraja, da se v statut ne napiše čisto vsakega 
predloga, saj po njenem mnenju veliko idej ne spada notri – bolje manj kot preveč členov. Povedala 
je, da se strinja z vsem kar so pripravili. Rudolf Skobe se je spraševal, če je sprememba Statuta sploh 
legitimna glede na to, da je imelo pripombe tako malo predlagateljev. Z njim se je strinjal tudi Dušan 
Plesničar, a vseeno pohvalil delo delovne skupine. Tudi Jože Prah je imel enako mnenje. 
Damjan Debevec je povedal, da se mu zdi, da so vsi predlogi dobrodošli tudi tisti bolj splošni. Jože 
Bobovnik je pojasnil, da  bodo šli v javno obravnavo samo predlogi, ki jih je odobrila delovna skupina 
in katere bo podprl Upravni odbor. Omenil je še dva popravka, ki sta izpadla in sicer sprememba 70. 
člena – predlog da bi obvezno razlago členov Statuta prevzel Odbor za pravne zadeve, a to ni 
mogoče, saj samo organ, ki je sprejel Statut, lahko poda obrazložitve posameznih členov, torej 
Skupščina. Druga zadeva pa je glede sklicevanja Skupščine. Spremenili bi to, da ima lahko en delegat 
le 5 pooblastil. Še ena sprememba bi bila, da bi po 15-ih minutah čakanja za sklepčnost zadostovala 
25% udeležba. Pa tudi čas za predstavitev gradiva bi se skrajšal s 30 na 20 dni pred Skupščino. Razlog 
za to je, da lahko PZS pripravi gradivo šele po končani zunanji reviziji. Druga rešitev bi bila, da se 
Skupščina prestavi s konca aprila na začetek maja, a tega ne želijo, saj se takrat začne planinska 
sezona in bi bila posledično udeležba na Skupščini še manjša. Rudolf E. Skobe je dodal, da bi morala 
večina društev popraviti odnos do Skupščine, saj se jih večina tega dogodka ne udeležuje. Predlagal 
je, da bi bila vsakič na dnevnem redu vsaj ena točka, ki bi člane oz. društva zanimala. Manja Rajh je 
bila mnenja, da je bolje, če bi bila skupščina ob sobotah, saj bi to moral biti celodnevni dogodek z 
druženjem. Martin Šolar je na to odgovoril, da je bila taka želja članstva in sicer je bila izvedena 
anketa, kjer je večina glasovala za petek.  
Franca Ekarja je zanimalo, kako bo zagotovljeno obveščanje nadzornega odbora o poslovanju PZS. Ni 
mu bilo všeč, da  NO ni več prisoten na sejah predsedstva predvsem takrat, ko se razpravlja o 
financah. Z njim se je strinjala tudi Valerija Vidmar in dala pobudo, da se to zapiše v Statut. Jože 
Rovan je pojasnil, da se na sejah predsedstva v večini rešujejo operativne zadeve. Roman Ponebšek je 
dodal, da je bil iz tega razloga sprejet podrobni finančni načrt in da na sejah predsedstva ni potrebe 
po prisotnosti NO. Bojan Rotovnik je poudaril, da ima predsedstvo izvršilno funkcijo in morata biti 
izvršilna ter nadzorna funkcija ločeni. 
 
SKLEP 8/21-11-2024: Upravni odbor potrjuje predlog delovne skupine v 1. obravnavi za pripravo 
sprememb Statuta PZS. Pripravi se čistopis predlaganih sprememb in izvede javna obravnava ter 
ponovna obravnava na UO PZS. Spremembe Statuta PZS bo obravnavala Skupščina aprila 2025. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 8. Pravilnik za zagotovitev pravice do odklopa v strokovni službi PZS  
Planinska zveza Slovenije mora kot delodajalec sprejeti Pravilnik za zagotovitev pravice do odklopa na 
podlagi Zakona o delovnih razmerjih (ZDR-1), ki v 8. členu določa pravico do varstva dostojanstva 
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zaposlenih in pravico do zasebnega življenja ter usklajevanja poklicnega in družinskega življenja. 
Novela zakona predvideva sprejem pravilnika do 16. novembra 2024. Zakon nalaga delodajalcem, da 
sprejmejo ukrepe za preprečevanje motenj izven delovnega časa, kar zagotavlja pravico zaposlenih 
do odklopa po koncu delovnih obveznosti. Damjan Omerzu je povedal, da je bilo to do neke mere 
prakticirano že do sedaj (strokovna služba se trudi, da se med dopusti in izven delovnega časa se ne 
moti med seboj, uveden je koledar odsotnosti…), vendar zaradi narave dela ter premičnega urnika to 
ni vedno mogoče. Martin Šolar je predlagal, da bi imeli enkrat v prihodnosti pogovor o tem, kako bo 
to funkcioniralo – ali bodo s tem težave ali ne. Namreč vidi problem v tem, ker prostovoljci 
potrebujejo informacije od strokovne službe tudi izven uradnih ur. Je pa pohvalil strokovne 
sodelavce, da so mu vedno na voljo ko jih potrebuje. Manja Rajh pa je povedala, da v tem ne vidi 
problema in da ta pravilnik podpira.  
 
SKLEP 9/21-11-2024: Upravni odbor Planinske zveze Slovenije na podlagi  32. člena Statuta PZS 
sprejema Pravilnik za zagotovitev pravice do odklopa v strokovni službi PZS. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 Sledil je 15 Minutni odmor.  
 
Ad. 9. Izhodišča za podrobni finančni načrt PZS 2025  
Damjan Omerzu je povedal, da je Skupščina PZS 2024 sprejela okvirni finančni načrt PZS za leto 2025 
in pooblastila Upravni odbor PZS, da sprejme podrobni finančni načrt za leto 2025 in ga spremlja ter 
ga po potrebi z rebalansom uskladi z dejanskimi prihodki in odhodki. Na podlagi izhodišč bo 
strokovna služba PZS do januarske seje UO PZS pripravila predlog Podrobnega finančnega načrta PZS 
za leto 2025. Predstavil je tudi izhodišča za podrobni finančni načrt. Jože Rovan je povedal, da je 
največji prihodek iz članarine. Damjana Debevca je zanimalo, za katero stvar so planirana sredstva 
Ministrstva za gospodarstvo, turizem in šport, saj je postavka tako velika, da bi morala biti v 
izhodiščih. Damjan Omerzu je povedal, da so to viri, ki variirajo in da bodo to dodali med izhodišča. 
Valerija Vidmar je podala predlog, da se izhodišča opremijo z zneski, saj je lažje odločati o izhodiščih, 
če veš, kako visoki so zneski. Damjan Omerzu je povedal, da bo to na voljo na januarski seji 
Upravnega odbora. Bojan Rotovnik je dodal, da se strinja, da postavka pri Fundaciji za šport ostane 
takšna kot je in da je za naslednje leto objavljen rekordni proračun fundacije 13 600 000€, iz katerega 
bi lahko pridobili kar nekaj sredstev. Povedal je tudi da se pogoji na razpisih zaostrujejo, a da PZS 
oddaja kvalitetne vloge in da ne bi smelo biti bojazni, da sredstev ne bi dobili.  
 
SKLEP 10/21-11-2024: Upravni odbor PZS, na podlagi sklepa Skupščine PZS 2024, potrjuje izhodišča 
za podrobni finančni načrt 2025. 
Sklep je bil sprejet soglasno.  
 
Ad. 10. Vloge društev za članstvo v PZS  

Statut PZS določa način in pogoje za včlanjevanje novih društev. Zainteresirano društvo izrazi namero 
o včlanitvi, do katere se opredeli MDO oz. pristojna komisija PZS, če gre za društvo, ko deluje na 
ožjem področju. Na 12. seji UO PZS, so bile obravnavane  in sprejete Namere društev za včlanitev v 
PZS: 
- Klub ljubiteljev plezanja, Kranj 
- Plezalni klub 7b+, Kobarid 
-  Športno plezalni klub Jesenice 
Vsa tri društva delujejo na področju športnega plezanja. Mnenje je na seji predstavil načelnik KŠP 
PZS. Prav tako so vsa tri društva podala vlogo za članstvo v PZS. 
Jože Rovan je povedal, da  je bil Plezalni klub 7b+, Kobarid, pozvan za dopolnitev vloge s programom 
dela in predložitvijo dokazil o štirih strokovnih delavcih v športu. Plan dela je predložil, predložil pa je 
tudi štiri dokazila in izjave o strokovnih delavcih v športu - 4x vodnik PZS in 2x inštruktor športnega 
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plezanja, zato je potrebna opredelitev UO PZS ali je takšna struktura ustrezna glede na dejavnost 
kluba na področju športnega plezanja. Glede na to, da je komisija za športno plezanje ta predlog 
potrdila, so se člani Upravnega odbora s tem strinjali. 
Bojan Rotovnik je ponovno podal predlog s prejšnje seje, da bi formalnost Skupščine za 
športnoplezalne klube opravili na zboru komisije za športno plezanje, saj jim je vsebina le tega bližja 
in bi bilo to z vidika udeležbe bolj učinkovito. Jože Rovan je to idejo podprl. 
 
SKLEP 11/21-11-2024: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Športno 
plezalni klub Jesenice, Jesenice, matična št.2704897000, v članstvo Planinske zveze Slovenije. Za 
mentorsko društvo za dobo dveh let se določi PD Gorje. 
Sklep je bil sprejet z 19 glasovi ZA in 2 glasovoma PROTI (Marjana Brezovšek in Damjan Debevec). 
 
SKLEP 12/21-11-2024: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Klub 
ljubiteljev plezanja, Kranj, matična št. 7200743000, v članstvo Planinske zveze Slovenije. Za 
mentorsko društvo za dobo dveh let se določi PD Kranj. 
Sklep je bil sprejet z 19 glasovi ZA in 2 glasovoma PROTI (Marjana Brezovšek in Damjan Debevec). 
 
SKLEP 13/21-11-2024: Upravni odbor PZS na podlagi 16. in 32. člena Statuta PZS sprejema Plezani 
klub 7b+, Kobarid, matična št. 4039190000, v članstvo Planinske zveze Slovenije. Za mentorsko 
društvo za dobo dveh let se določi PD Vipava. 
Sklep je bil sprejet z 19 glasovi ZA in 2 glasovoma PROTI (Marjana Brezovšek in Damjan Debevec). 
 
 
Ad. 11. Spremembe v Katastru planinskih poti  
Uroš Zagoričnik je povedal, da je komisija za planinske poti je obravnavala predloge društev za 
odprtje dveh odsekov planinskih poti. PD Brežice je podala predlog za odprtje planinske poti 
Preskarjev mlin–Spomenik slovenskemu Tolarju, PD Rašica pa za odprtje poti odseka poti čez Reber 
na Rašico (Mladinska pot). Oba predloga so na seji komisije za planinske poti sprejeli.  
Razprave ni bilo. 
 
SKLEP 14/21-11-2024: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Brežice odpre in je skrbnik odsekov  planinske poti 
Preskarjev mlin–Spomenik slovenskemu Tolarju. Nove odseke planinske poti se vnese v evidenco 
planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi morata Planinsko društvo Brežice upoštevati 
določbe Zakona o planinskih poteh. PZS posreduje podatke za vpis v Kataster gospodarske javne 
infrastrukture. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
SKLEP 15/21-11-2024: UO PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika Komisije za 
planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Rašica odpre in je skrbnik odsekov  planinske poti čez 
Reber na Rašico (Mladinska pot). Nove odseke planinske poti se vnese v evidenco planinskih poti 
Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi morata Planinsko društvo Rašica upoštevati določbe Zakona 
o planinskih poteh. PZS posreduje podatke za vpis v Kataster gospodarske javne infrastrukture. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
Ad. 12. Informacija o delovanju komisij PZS  
Komisija za planinske poti 
Uroš Zagoričnik je predstavil delovanje Komisije za planinske poti. Povedal je, da modul Markacist 
uporablja preko 90% društev. Povedal je tudi, da se je izvedel tečaj za markacista kategorije C, kamor 
je vključeno tudi helikoptersko usposabljanje. Pridobili so nove inštruktorje, ki so v tem trenutku 
mentorji. Organizirali so tabor mladih, na katerem so izvedli tečaj za markaciste (želja je znižati 
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povprečno starost markacistov). Izveden je bil dan markacistov, za organizacijo katerega se ni 
prijavilo nobeno društvo. Ob tem se je zahvalil Martinu Šolarju, ki jim je pomagal pri organizaciji le 
tega v okviru PZS v Bohinju. Uroš Zagoričnik je predstavil tudi delovanje odborov OTV, OzU ter ODKP. 
Za konec je predstavil še načrt za naslednje leto, pri katerem je izpostavil predstavitve novosti na 
MDO-jih, posodobitev pravilnika o označevanju planinskih poti in prilog, ter željo, da bi bil dan 
markacistov od naslednjega leta naprej organiziran na nivoju MDO-ja (prevelik zalogaj za eno samo 
društvo).  
Razprava: Marja Kuhar je pohvalila delovanje Komisije za planinske poti, zanimalo pa jo je tudi, kako 
je s financiranjem le te za naslednje leto. Uroš Zagoričnik je povedal, da so eno pogodbo z 
ministrstvom že speljali, ena pa je trenutno v teku. Povedal je tudi, da si v naslednjem mandatnem 
obdobju želijo pomladitve, zato je pozval člane UO, naj dobro razmislijo koga bodo volili. Valerija 
Vidmar je postavila vprašanje, koliko sredstev komisija dobi od ministrstva in koliko društev je bilo 
vključenih v sofinanciranje. Uroš Zagoričnik je povedal, da dobijo 400k, sredstva pa je porabilo okoli 
90% društev.  
 
Mladinska komisija 
Ana Skledar je predstavila delovanje Mladinske komisije. Maja 2024 je potekalo državno tekmovanje 
v orientaciji na Boču, kjer so zabeležili rekordno udeležbo v zadnjih letih. Povedala je tudi, da so letos 
prenovili pravilnik o orientaciji, da je zdaj bolj podoben balkanskemu. Izpostavila je udeležbo  
orientacijskega tekmovanja v Srbiji, kjer so v več kategorijah zasedli najvišja mesta. Poleti so izvedli 
tečaj za mladinske vaditelje ter za markaciste A, organizirali pa so tudi dijaški in študentski tabor. 
Jeseni so organizirali dva tečaja za mentorje mladinskih skupin ter tečaj za mentorje orientacije. 
Povedala je še, da so zadnji dve leti aktivni v sodelovanju z drugimi mladinskimi organizacijami ter da 
imajo 2 redna predstavnika znotraj mladinskega sveta Slovenije. Letos so se udeležili seje v Nemčiji v 
organizaciji EUM-e ter skupščine na Malti pod okriljem UIAA. Izvedli so tudi regijsko tekmovanje 
Mladina in Gore, za katerega so morali letos zaradi pomanjkanja sredstev uvesti kotizacijo 25€ na 
ekipo. V razpravi naj bi bila tudi prenova pravilnika Mladina in gore. Uspešni so bili tudi na razpisih 
Fundacije za šport, in sicer so prejeli sredstva za tabore, ter krožke in orientacijo, katera so se 
razdelila med več društev. Izpostavila je problem financiranja akcij Ciciban planinec, Mladi planinec 
ter balkanskega tekmovanja. Povedala je tudi, da so letos potekale volitve za vodilne v mladinski 
komisiji in predstavila izvoljene.  
Razprava: Marija Kuhar je bila mnenja, da MK potrebuje več sredstev. Zanimalo jo je tudi, ali lahko 
društva namesto šol organizirajo tekmovanje MIG in ali bi bilo izvedljivo, da bi bilo tekmovanje 
izvedeno online. Tako bi bilo manj pisnega dela in bilo bolj zanimivo za otroke. Podala je predlog, da 
bi mladinska komisija za nagrado otroke peljala na izlet. Ana Skledar je odgovorila, da dijaki iz prvih 3 
ekip dobijo za nagrado zastonj tabor mladinske komisije, da bi vse otroke peljali na izlet pa je zaradi 
pomanjkanja finančnih sredstev neizvedljivo. Na vprašanje o organizaciji tekmovanja MIG je 
odgovorila, da je društvo lahko organizator, če lahko zagotovi dovolj prostora (6 učilnic, prostor za 
druženje…). Jože Prah je dodal, da si MK izmed vseh komisij najbolj zasluži denarna sredstva in da bi 
morali poskrbeti, da jih tudi dobi. Mladinsko Komisijo sta pohvalila tudi Damjan Debevec in Marjana 
Brezovšek.  
 
Ad. 13. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora  
Ni bilo vprašanj in pobud.  
 
Ad. 14. Razno  
Damjana Debevca je zanimalo, kakšen je postopek odločevanja o hipotekah. Damjan Omerzu je 
pojasnil, da društva najamejo hipoteko ko potrebujejo kredit za prenovo in da PZS s tem nima nič, 
razen v izjemnih primerih.  
Marjano Brezovšek je zanimalo, kako je s prenovo spletne strani PZS. V finančnem načrtu za leto 
2024 je bilo namreč za prenovo namenjenih 15.000€. Damjan Omerzu je povedal, da je tehnično 
skoraj zaključena in da trenutno poteka prenos podatkov s stare na novo spletno stran.  
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Marija Kuhar je komentirala parkiranje v alpskih dolinah in na prelazih. Meni, da 1h zastonj parkiranja 
v dolini Vrat spodbuja turiste, da tja hodijo na kratke izlete. Martin Šolar je odgovoril, da je ta ukrep 
dober, saj se lahko pripelješ do Aljaževega doma in tam odložiš skupino ljudi brez plačila. To je pa 
sicer odločitev občine in ne PZS-ja. Povedal je, da se dela na tem, da bi za člane PZS pridobili dodatne 
ugodnosti.  
Za konec je Rudolf E. Skobe zbrane obvestil, da je umrl Anton Jeglič.  
 
Seja je bila končana ob 20.19 uri.  
 
Zapisala: 
Špela Mali, 
poslovna sekretarka PZS 
 

Damjan Omerzu,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS                   predsednik PZS 
 


